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Emne: Stamvei mellom øst og vest.
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God morgen.
Jeg tillater meg å rette en henvendelse og etterlyse Hordalands engasjement i spørsmål om stamvei øst/vest. Jeg forstår at
regjeringen skal ta avgjørelse om dette snart. Jeg har ikke på noen måte sett noe engasjement fra Hordalands side i denne saken
bortsett fra et avisoppslag med Terje Søviknes. Har ikke Hordaland noe engasjement i denne saken? Jeg er mildt sagt oppgitt når jeg
ser hvordan offentlige midler benyttes uten noen helhet. Nå er det bestemt å bruke 33 milliarder på vegen Bergen - Voss. Så leser vi i
dag at vegvesenet ser på et alternativ fra Bergen mot E 134, altså utenom E 16. Ufattelig.
Det er gjort investeringer fra Voss mot Granvin og enda en ny tunnel bygges der frem mot Hardangerbruen. I tillegg gjøres det nå
store investeringer over Filefjell og gjennom Valdres. I tillegg snakkes det da om stamvei over Hemsedal.

Nå må Hordaland kjenne sin besøkelsestid og få utnyttet de investeringer som allerede er gjort mot Hardangervidden. Hordaland og
Bergen må ha en avgjørende stemme ved denne avgjørelsen og vise krefter som kan høres. Har fylkestinget noe tydelig mening om
dette som jeg ikke har fått med meg? I tilfellet er denne meningen ikke særlig tydelig meddelt offentligheten.

Med vennlig hilsen

Egil T Pedersen
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